
Rada Powiatu Wielickiego 
Rynek Górny 2 

32-020 Wieliczka 

Protokół nr XLI/2023 

Z nadzwyczajnego posiedzenia Rady Powiatu Wielickiego, które odbyło się dnia 
21 kwietnia 2023 roku w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wieliczce, Rynek Górny 2. 

1. Otwarcie obrad. 

Obradom przewodniczył Tomasz Tomala, przewodniczący Rady Powiatu Wielickiego. 
O godz. 10:00 otworzył obrady XLI sesji Rady Powiatu Wielickiego. Następnie 
sprawdzona została obecność radnych na sesji. Swoją obecność potwierdziło 23 
radnych, 2 radnych nieobecnych (Piotr Nowak, Jadwiga Skoczek). 

Lech Pankiewicz zapytał, z jakiego powodu jest to nadzwyczajna sesja, ponieważ 
słyszał o niej dwa tygodnie temu, czyli był czas, aby przygotować ją normalnie. 

Tomasz Tomala poinformował, że nie słyszał dwa tygodnie temu. Wyjaśnił, że została 
zwołana na wniosek Zarządu Powiatu Wielickiego w trybie nadzwyczajnym ze 
względu na zmiany w uchwale budżetowej spowodowane rozstrzygnięciem przetargu 
na projektowanie na inwestycje drogowe. 

2. Uchwała nr XLI/325/2023 w sprawie przystąpienia Powiatu Wielickiego w 
2023 r. do realizacji zadania Bezpieczni bo zaszczepieni pn. ,,Program 
polityki zdrowotnej dotyczący profilaktyki zakażeń meningokokowych w 
Małopolsce na lata 2020-2027" 

Projekt uchwały zreferował Wojciech Korczak, główny specjalista w Wydziale 
Edukacji, Sportu, Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. 
Poinformował, że 2 7 marca br. Sejmik Województwa Małopolskiego podjął uchwalę w 
sprawie udzielenia dotacji celowej dla samorządów realizujących to zadanie. Powiat 
Wielicki otrzyma 26.459 zł. Kwota zadeklarowana przez Powiat Wielicki przy 
współfinansowaniu Gminy Wieliczka i Gminy Niepołomice, które zadeklarowały chęć 
udziału w realizacji tego zadania wynosi 45.280 zł. Łącznie koszt realizacji zadania 
wyniesie 71. 739 zł. Dodał, że Powiat to zadanie będzie realizował trzeci rok z rzędu. 

Zuzanna Kurtyka poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Opieki Społecznej 
Zdrowia. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem 

Nad przyjęciem uchwały glosowano: 
• 23 osoby za, 
• 2 osoby nieobecne (Piotr Nowak, Jadwiga Skoczek). 

3. Uchwała nr XLI/326/2023 w sprawie przystąpienia Powiatu Wielickiego do 
realizacji w 2023 r. szczepień dziewcząt przeciwko zakażeniom wirusem 
brodawczaka ludzkiego (HPV} w Małopolsce. 

Projekt uchwały zreferował Wojciech Korczak, główny specjalista w Wydziale 
Edukacji, Sportu, Promocji i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Wieliczce. Wyjaśnił, 
że podobnie, jak w przypadku poprzedniej uchwały jest to uchwala rozpoczynająca 
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realizację szczepień przeciwko HPV. Powiat otrzyma dotację z Województwa 
Małopolskiego w wysokości 42. 946 zł. Kwota zadeklarowana przez Powiat przy 
współfinansowaniu Gminy Wieliczka i Gminy Niepołomice wynosi 42.500 zł. Łączny 
koszt realizacji zadania wynosi 85. 446 zł. 

Zuzanna Kurtyka poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Opieki Społecznej 
Zdrowia. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem 

Ewa Ptasznik zapytała, czy te środki są wystarczające i jakie jest zainteresowanie 
tym szczepieniem. 

Wojciech Korczak odpowiedział, że jeśli chodzi o to szczepienie, to w zeszłym roku 
Powiat zrealizował na 69 dawek, w Gminie Niepołomice 55 dawek, w gminie 
Wieliczka nie udało się wybrać realizatora. Dodał, że w tym roku będą próbować 
jeszcze raz. 

Nad przyjęciem uchwały glosowano: 
• 23 osoby za 
• 2 osoby nieobecne (Piotr Nowak, Jadwiga Skoczek). 

4. Uchwała nr XLI/327 /2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Powiat Wielicki lokali mieszkalnych nr 6 oraz nr 16 położonych w budynku 
wielorodzinnym znajdującym się m.in. na działce nr 322/10 położonej w 
Wieliczce, obręb 1 objętej księgą wieczystą nr KRll/00049961/7 oraz na 
działce nr 322/17 położonej w Wieliczce, obręb 1 objętej księgą wieczystą 
nr KRll/00024315/3. 

Projekt uchwały zreferowała Anna Front, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Wieliczce. Poinformowała, że uchwała dotyczy zakupu dwóch mieszkań. 
Środki finansowe są zagwarantowane z projektu „Opracowanie i pilotażowe 
wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług społecznych". Udało się 
pozyskać dwa nowe lokale położone w Wieliczce na ulicy Jasnej. Lokale mają po 55 
metrów kwadratowych. Dostosowane są do potrzeb osób niepełnosprawnych. Jeden 
lokal zlokalizowany jest na parterze, a drugi lokal na pierwszym piętrze. Lokal 
wyposażony jest w windę, co jest dość trudne do zakupu na terenie Wieliczki, 
ponieważ w Wieliczce mało jest mieszkań, które można zakupić na rynku wtórnym z 
windami. Mieszkania będą dostosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych. 
Planowane jest, aby jedno mieszkanie, w związku z realizacją tego projektu było 
przeznaczone dla dzieci, które opuszczają piecze i nie mają, gdzie zamieszkać. 
Drugie mieszkanie planowane jest dla osób niepełnosprawnych albo starszych. 
Wyjaśniła, że PCPR jest w trakcie realizacji tego projektu i na dzień 30 kwietnia 
będzie gotowy opracowany plan deinstytucjonalizacji. Plan tej jest oparty na 
badaniach i na ścisłej współpracy z przedstawicielami miejskich ośrodków pomocy 
społecznej z terenów powiatu wielickiego oraz przedstawicielami tych służb, które 
działają zarówno na rzecz osób niepełnosprawnych, jak i dzieci oraz zajmują się 
rozwiązaniami problemów społecznych. Poinformowała, że tak naprawdę dopiero, 
gdy będzie opracowany ten plan, to będzie wiadomo dla kogo są te mieszkania. Na 

2 



chwilę obecną już wiadomo, że na pewno jedno mieszkanie jest potrzebne dla dzieci 
opuszczających pieczę, a drugie będzie dla osób niepełnosprawnych. Wyjaśniła, że 
każde mieszkanie jest dwupokojowe ze wspólnym aneksem kuchennym. W każdym 
mieszkaniu planowane jest, że będzie mieszkać po 4 osoby. Mieszkanie będzie w 
pełni umeblowane, wyposażone, aby można było w tym mieszkaniu normalnie 
funkcjonować. PCPR jest w trakcie opracowania zasad oraz regulaminu korzystania z 
tego mieszkania. Mieszkania te są wyposażone w fotowoltaikę oraz pompę ciepła, 
więc koszty utrzymania tego mieszkania będą dużo niższe niż w standardowych 
mieszkaniach. 

Do obrad dołączył radny Piotr Nowak. 

Lech Pankiewicz zapytał, czy ten projekt, to jest jakaś część zbiorowego projektu 
rządowego, samorządowego. Czy jest to gdzie indziej także praktykowane. 

Anna Front wyjaśniła, że ten projekt jest projektem innowacyjnym i jest to projekt z 
Ministerstwa z Funduszu Solidarnościowego. Był robiony nabór i na całą Polskę chyba 
tylko dwa lub trzy Powiaty zostały zakwalifikowane. Poinformowała, że jest to tzw. 
projekt pilotażowy, czyli to co Powiat wypracuje w ramach tego pilotażu, potem 
najprawdopodobniej będzie wprowadzane w politykę społeczną, czyli w te zasady 
funkcjonowania i obsługi osób. 

Lech Pankiewicz podziękował za odpowiedź. Poinformował, że jeden z jego kolegów 
zadał mu pytanie, czy to nie willa 1, willa 2. 

Ewa Ptasznik zapytał, czy te mieszkania będą docelowo na własność dla tych osób, 
czy będzie to system przechodni. 

Anna Front wyjaśniła, że mieszkania są własnością Powiatu i przez okres 5 lat muszą 
być przeznczone na cele społeczne. Natomiast potem Powiat będzie mógł nimi 
gospodarować tak jak będzie potrzeba. 

Zuzanna Kurtyka poinformowała o pozytywnej opinii Komisja Opieki Społecznej 
Zdrowia. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 23 osoby za, 
• 1 osoba wstrzymała się (Anna Polańska), 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 
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5. Uchwała nr XLI/328/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Wieliczka na realizację I etapu zadania „Przebudowa ul. Powstania 
Styczniowego w Wieliczce". 

Projekt uchwały zreferował Adam Kardas, zastępca dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych w Wieliczce. Poinformował, że jest to uchwala dotycząca realizacji 
pierwszego etapu zadania pt. ,,Przebudowa ul. Powstania Styczniowego w Wieliczce". 
Pierwszy etap ma dotyczyć dofinasowania projektu na wykonanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę wraz z uzyskaniem wszelkich możliwych zezwoleń, które 
umożliwią wykonanie, realizację przebudowy ulicy Powstania Styczniowego. 
Szacowany koszt realizacji tej dokumentacji projektowej wynosi 400. OOO zł. Udział 
Powiatu Wielickiego byłby na kwotę około 200. OOO zł w rozbiciu na dwa lata, gdzie w 
roku bieżącym byłoby to SO.OOO zł, a w roku przyszłym 150.000 zł. Zadanie to 
poprawi bezpieczeństwo ruchu przy ulicy Powstania Styczniowego w Wieliczce, przy 
której realizowane są obiekty takie jak Komenda Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej, Pogotowie Ratunkowe, czy też planowana budowa Komendy Policji. 

Tomasz Tomala wyjaśnił, że droga ta wchodzi do drogi krajowej i jest tam 
zaplanowana budowa ronda na drodze krajowej. Obecnie jest przygotowany program 
inwestycyjny na to zadanie. Wyraził nadzieję, że uda się pozyskać środki z budżetu 
Państwa i wykonać rondo, aby przejazd służb był dużo łatwiejszy niż teraz. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Nad przyjęciem uchwały glosowano: 
• 24 osoby za, 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 

6. Uchwała nr XLI/329/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Małopolskiemu. 

Projekt uchwały zreferował Adam Kardas, zastępca dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych w Wieliczce. Poinformował, że jest to kontynuacja wczesntej 
opracowywanej koncepcji na rozbudowę skrzyżowania dróg powiatowych w 
miejscowości Rożnowa z drogą wojewódzką nr 964. W tej pomocy finansowej bierze 
również udział Gmina Wieliczka. Koszt po stronie Powiatu Wielickiego jest to 25% 
wartości całego zadania, czyli koszt w wysokości około 60.000 zł na chwilę obecną. 
Wyjaśnił, że skrzyżowanie to wymaga przebudowy, czy wręcz rozbudowy. Koncepcja, 
która wstępnie została zaaprobowana pozytywnie polega na wykonaniu dwóch 
połączonych ze sobą rond, ponieważ jest tam taki układ skrzyżowania, który to 
umożliwia. Według tej koncepcji wstępnie zaaprobowanej nie dojdzie do wyburzeń 
istniejących budynków blisko zlokalizowanych przy tym skrzyżowaniu. Zaznaczył, że 
poprawi to znacznie bezpieczeństwo, umożliwi prawidłowy wyjazd bezpieczny, 
szczególnie na tzw. manewrze lewoskrętu. 
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Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 24 osoby za, 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 

7. Uchwała nr XLI/330/2023 w sprawie przekazania Gminie Biskupice funkcji 
zarządcy odcinka drogi powiatowej nr 2020K miejscowości Sławkowice. 

Projekt uchwały zreferował Adam Kardas, zastępca dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych w Wieliczce. Poinformował, że uchwała umożliwi wykonanie przebudowy 
odcinka drogi gminnej w rejonie skrzyżowania z drogą powiatową. Przejęcie 
zarządzania dotyczy około 100 metrowego odcinka drogi powiatowej. Na etapie 
wykonywania dokumentacji projektowej, Zarząd Dróg Powiatowych uzgadniając tą 
dokumentację wnioskował o rozszerzenie tego zadania, aby uporządkować ruch na 
skrzyżowaniu. Docelowo na tym skrzyżowaniu zmieni się organizacja ruchu i zmieni 
się pierwszeństwo, będzie bardziej czytelne i bezpieczniejsze. W ramach tej 
przebudowy powstanie odcinek chodnika na drodze powiatowej oraz przystanki. 
Spowoduje to również w konsekwencji zainwestowanie środków Gminy Biskupice na 
odcinku drogi powiatowej. Równocześnie tym wnioskiem Gmina Biskupice prosi, aby 
ten udział finansowy w tym zadaniu stanowił na poczet udziału finansowego Gminy 
Biskupice w przebudowie drogi powiatowej przez Trąbki, aby te zadania w jakiejś 
formie zostały zrównoważone, żeby nie doszło do niepotrzebnej wymiany finansowej. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 24 osoby za, 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 

8. Uchwała nr XLI/331/2023 w sprawie przekazania wniosku zgodnie z 
właściwością. 

Tomasz Tomala poinformował, że uchwała została dostarczona radnym. 

Brak pytań radnych. 

Nad przyjęciem uchwały głosowano: 
• 24 osoby za, 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 
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9. Uchwała nr XLI/332/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu 
Wielickiego na 2023 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Joanna Kwaśnica, skarbnik powiatu wielickiego. 
Wyjaśniła, że w uchwale zmieniającej budżet na 2023 rok dokonuje się 
następujących zmian. W zakresie dochodów zwiększa się dochody o kwotę 297.185 
zł i po zmianach dochody wynoszą 160. 975. 053,15 zł. Zmiany te są przedstawione 
w załączniku nr 1 do uchwały. Wydatki zwiększa się o 3.175. 974 zł. Po zmianach 
wynoszą 192.817.221,52 zł. Zmiany te są przedstawione w załączniku nr 2 i nr 3 do 
niniejszej uchwały. W związku z tymi zmianami deficyt zwiększy się o 2.878.789 zł 
i będzie wynosił 31.842.168,37 zł. Zmiany te przedstawione są w załączniku nr 4 
przedstawiającym przychody i rozchody. W związku z tym deficyt będzie pokryty 
z nadwyżki budżetowej w wysokości 4.210.649,46 zł, z planowanych wpływów 
z emisji papierów wartościowych w wysokości 15.000.000 zł oraz z wolnych środków 
w wysokości 12.631.518,91 zł. 

Łukasz Sadkiewicz poprosił o przybliżenie tematu strzelnicy. 

Joanna Kwaśnica wyjaśniła, że strzelnice to projekt, który ogłoszony był przez 
Ministerstwo Obrony Narodowej. Wniosek został złożony przez Powiat Wielicki na 
zakup urządzenia, które będzie strzelnicą w powiecie wielickim. Strzelnica będzie 
zlokalizowana w Liceum Ogólnokształcącym w Wieliczce. Po akceptacji wniosku, 
Powiat otrzymał dofinasowanie z Ministerstwa Obrony Narodowej w wysokości 
160.000 zł i kwota 40.000 zł to wkład własny zabezpieczony jest w LO. Cala 
inwestycja będzie kosztowała 200. OOO zł i strzelnica będzie zlokalizowana w Liceum 
Ogólnokształcącym w Wieliczce. 

Łukasz Sadkiewicz zapytał, czy będzie to strzelnica kontenerowa, czy elektroniczna. 

Henryk Gawor odpowiedział, że wirtualna. 

Ewa Ptasznik zapytała, czy Powiat robił rozeznanie, czy te 200. OOO zł to szacunek. 
Stwierdziła, że na wirtualną strzelnicę to środki są nie małe. Nie wie co to będzie za 
inwestycja ale komputer plus tablica to są inne koszty. 

Henryk Gawor odpowiedział, że takie są koszty. Wyjaśnił, że 20 powiatów z 
Małopolski otrzymało środki. Poinformował, że oprócz wirtualnych rzeczy należy 
również dostosować salę. W Liceum jest sala w podziemiach, która służyła kiedyś do 
ćwiczeń. Sala ta jest długa na 15 metrów i będzie wyremontowana plus 
zamontowana tam strzelnica. 

Edyta Trojańska-Urbanik poinformowała, że pani Skarbnik przedstawiała, że 
planowany jest deficyt z obligacji, które będą emitowane. Zapytała, czy obligacje 
zostały już wypuszczone, czy są planowane. 

Joanna Kwaśnica odpowiedziała, że na razie w budżecie jest zaplanowana emisje 
obligacji. Radni przy najbliższych sesjach będą podejmować uchwalę intencyjną, 
gdzie obligacje te będą rozpisane. Czy one będą potrzebne w takiej wysokości, czy 
wyższej, to dopiero się wtedy okaże. Na razie są one tylko planowane i jeszcze 
procedura się nie rozpoczęła. 
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Lech Pankiewicz poinformował, że chciałby powrócić do rozwoju kultury fizycznej. 
Powiedział, że nie był by Leonem, gdyby nie wspomniał chińskiego przywódcy Mao. 
Stwierdził, że rozbudzili modę na sport w powiecie wielickim, w gminach, w związku 
z tym środki finansowe na rozwój kultury fizycznej w jego ocenie powinny być dużo 
wyższe. Związane jest to z tym, że oprócz tego, że ta młodzież się rozwija i realizuje 
w swoich zapędach, to przede wszystkim należy popatrzeć na aspekt społeczny, czyli 
1 złotówka zainwestowana w rozwój kultury fizycznej zwraca się dziesięciokrotnie, a 
niektórzy uważają, że nawet więcej w mniejszej ilości szpitali, antyalkoholików, 
antynarkotyków itd. Podziękował za te środki, jako Prezes Klubu Wieliczanka, bo 
autentycznie są potrzebne i być może w tym konkursie otrzyma jakąś pulę ale chciał 
przypomnieć, że są także troszkę jakby zaniedbane niektóre, a bardzo ważne 
osiągnięcia sportowe powiatu. Ma na myśli gry zespołowe najwyżej w powiecie 
wielickim usadowione, czyli Puszcza Niepołomice i Solna Wieliczka. Pierwsza to jest 
piłka nożna, a druga to jest siatkówka. Dziwi się trochę Zarządowi Powiatu, ponieważ 
są tam osoby związane ze sportem, a przede wszystkim .nibvsteroste" jest 
absolwentem uczelni sportowej. Natomiast patrząc trochę inaczej złożyłby już 
wcześniej wniosek o odwołanie pana .nibvsterosty" ale nie robi tego z jednego 
powodu, bo nie daj Boże wszyscy przychyliliby się do tego wniosku, a on by stracił 
najlepszego zawodnika w opozycji. Poinformował, że poleca się temu co mówi. W 
samym klubie Wieliczanka jest jeden zawodnik, który przygotowywany jest na 
Olimpiadę do Paryża. Był uczestnikiem Mistrzostw Europy w Monachium w zeszłym 
roku. W tym roku już jest powołany na Uniwersjadę. Drugi zawodnik jest w Kadrze 
Polski 400 metrów juniorów. Zaznaczył, że zawodnicy Ci rozsławiają Powiat Wielicki. 
Występują w dresach powiatowych z nazwą Powiatu, dlatego poleca się pamięci i 
poleca pamięci inne kluby, bo autentycznie w to warto inwestować. 

Aleksandra Ślusarek stwierdziła, że rzeczywiście sport jest bardzo ważny ale wydaje 
jej się, że jednak sport jest dyscypliną dla wybranych. Natomiast optowałaby o 
zwiększenie jeszcze środków na ogólnie pojętą opiekę społeczną dla całego 
społeczeństwa, nie tylko dla wybranych tych najzdrowszych, którzy zajmują się 
sportem. 

Lech Pankiewicz odpowiedział, że podziela zdanie pani radnej. Natomiast boleje nad 
jedną rzeczą, że w ustawie kompetencyjnej, samorządowej rozwój sportu u dzieci i 
młodzieży jest wpisany w nasz samorząd. Radnym nie zawsze zależy na tym, aby 
łożyć na sport. Przede wszystkim radny jest zainteresowany, aby zostać ponownie 
wybranym do tego szanowanego gremium. Prawdę mówiąc bliższy jest przystanek, 
droga, jakaś tam wymierna rzecz, a najłatwiej jest zaoszczędzić na sporcie, kulturze, 
zdrowiu i edukacji. 

Adam Kociołek uważa, że Zarząd Powiatu i ogólnie Powiat przeznacza bardzo duże 
środki finansowe na ogólnie pojmowany sport, ponieważ np. budowa hala przy LO 
jest tego przykładem. Przygotowywany kompleks sportowy w Gdowie jest kolejnym 
przykładem. Uważa, że jeśli są możliwości pozyskania środków na te zadania, to 
trzeba skupić się przede wszystkim na razie przynajmniej na realizacji tych zadań, 
bo sport trzeba mieć gdzie uprawiać. Jeśli Powiat stworzy możliwości, to można 
rozwijać inne formy dofinansowania. Na dzisiaj Zarząd przedstawił takie propozycje o 
których wspomniała pani Skarbnik w uchwale. Na tyle na dzień dzisiejszy można 
sobie pozwolić, bo priorytetem jest zakończenie tych inwestycji, które zostały 
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rozpoczęte. Uważa, że to też będzie bardzo dobrze służyło rozwojowi sportu przez nie 
tylko kolejne lata ale kolejne dziesiątki lat. 

Lech Pankiewicz stwierdził, że rzeczywiście tak jest i to docenia oraz widzi to. 
Natomiast nie można załamać linii naboru do sekcji sportowych i do sportu ogólnie. 
Co z tego, że będą obiekty, jak nie będzie miał kto w nich ćwiczyć. 

Adam Kociołek odpowiedział, że tego problemu nie zauważają. Na dziś największym 
problemem jest baza lokalowa. Stwierdził, że Solne Miasto jest rozrywane przez 
chętnych, którzy mogą korzystać z tego. Powiatowy Międzyszkolny Ośrodek 
Sportowy od 25 lat nie posiada żadnego własnego lokalu i teraz będzie go posiadał, 
w związku z tym poprawią się warunki do pracy jeśli chodzi o MOS powiatowy. 
Poinformował, że jest to ponad 1 OOO dzieci, które zajmują się sportem w ramach 
placówki powiatowej. Hala również umożliwi działania, które doprowadzą do tego, że 
Dyrektor MOS nie będzie musiał chodzić po prośbie i ponosić kosztów, ponieważ to 
nie dzieje się za darmo. Powiat płaci zarówno Solnemu Miastu, jak i innym 
instytucjom, które jednostce powiatowej udostępniają lokal. Chwila cierpliwości i to 
zadanie zostanie ukończone. Ma nadzieję, że 1 września będzie otwarcie i wtedy 
Powiat będzie mógł złapać oddech. Na razie sprawy inwestycyjne są tutaj na czele. 
Uważa, że poprawienie tej infrastruktury i poprawienie tej działalności jednostki 
powiatowej MOS to priorytet na najbliższe pól roku. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Rozwoju Gospodarczego 
Infrastruktury. 

Nad przyjęciem uchwały glosowano: 
• 23 osoby za, 
• 1 osoba nie brała udziału w glosowaniu (Lech Pankiewicz), 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 

10.Uchwała nr XLI/333/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Wielickiego. 

Projekt uchwały zreferowała Joanna Kwaśnica, skarbnik powiatu wielickiego. 
Poinformowała, że w uchwale zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu 
Wielickiego w dniu wczorajszym Zarząd Dróg Powiatowych złożył wniosek do Zarządu 
Powiatu w celu dołożenia dwóch aktualizacji nazw zadań. Mianowicie Zarząd Dróg 
Powiatowych zawraca się z prośbą o wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej w zadaniach inwestycyjnych polegających na zmianie nazw takich jak 
"Budowa nowego przepustu w miejsce istniejącego na rzece Podlężanka w ciągu 
drogi powiatowej 2009K w miejscowości Staniątki" oraz .Budowe nowego przepustu 
w miejsce istniejącego na rzece Podlężanka w ciągu drogi powiatowej 201 OK w 
miejscowości Staniątki". Te dwie nazwy będą teraz mieć brzemiennie w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej następujące: 11 Przebudowa drogi powiatowej nr 2009K od 
istniejącego chodnika do przepustu (ciek Podlężanka) w m. Staniątki, powiat 
wielicki", gdzie limit na to zadanie był 150. OOO zł na 2024 rok i limit ten nie został 
zmieniony. Drugie zadanie będzie nazywało się: .Przebudowe drogi powiatowej nr 
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2010K wraz z budową przepustu (ciek Podłężanka) w miejscowości Staniątki, powiat 
wielicki". Tutaj również limit na to przedsięwzięcie był wyznaczony w wysokości 
150.000 zł zlimitowany w 2024 rok i też ten limit nie został zmieniony. W 
uzasadnieniu Zarząd Dróg Powiatowych przedstawił, że zmiana nazw zadań wynika z 
doprecyzowania zakresu robót. Pierwotnie zakładano budowę tylko nowych 
przepustów na potoku Podlężanka. Chodzi tu o drogę powiatową nr 2009K i 2010K. 
W przypadku pierwszej drogi po wizji w terenie stwierdzono, że stan przepustu jest 
na tyle dobry, że wystarczy remont. W związku z tym proponuje się zaprojektowanie 
około 150 metrów chodnika od istniejącego chodnika do przepustu. Natomiast w 
drugim przypadku, czyli przy drodze nr 2010K konieczna jest przebudowa 
dojazdowych odcinków. W obydwu przypadkach tych zadań Zarząd Dróg 
Powiatowych dlatego doprecyzowuje te nazwy, ponieważ widzi możliwość 
wystąpienia o dofinansowanie z rezerwy Ministra. Także takie dwie zmiany Zarząd 
Dróg Powiatowych zgłosił w dniu wczorajszym. Zarząd Powiatu Wielickiego 
przegłosował pozytywnie wprowadzone zmiany i takie też dwie zmiany są już w 
autopoprawce, która jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Ponadto również w 
załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej zaktualizowano takie 
przedsięwzięcia jak Prowadzenie środowiskowych domów samopomocy, gdzie 
zwiększono limit na 2023 rok o kwotę 126.969,12 zł. Następnie na rozbudowie drogi 
powiatowej w Zakrzowcu zwiększono limit na 2024 rok o 17. 530 zł. Rozbudowa drogi 
powiatowej w miejscowości Byszyce, zmniejszono limit w 2024 roku o kwotę 16.455 
zł. Na przebudowie drogi powiatowej w miejscowości Podstolice, limit na 2024 rok 
zwiększono o kwotę 32. 900 zł. Na przebudowie drogi powiatowej ul. Ochota od 
skrzyżowania z ul. Akacjową do skrzyżowania z ul. Modrzewiową w miejscowości 
Wieliczka, zmniejszono nakłady w 2024 roku o kwotę 10.850 zł. Następnie 
wprowadzono dwa nowe przedsięwzięcia o nazwach: ,,Przebudowa ul. Powstania 
Styczniowego w Wieliczce", gdzie łączne nakłady to 200.000 zł, z czego limit na 2023 
rok wynosi 50.000,00 zł, a limit na 2024 rok wynosi 150.000,00 zł. Drugie 
przedsięwzięcie to „Rozbudowa/przebudowa skrzyżowania w miejscowości Rożnowa", 
gdzie łączne nakłady na to zadanie wynoszą 60. OOO zł, z czego w 2023 roku limit 
wynosi 35.000,00 zł, a w 2024 rok limit wynosi 25.000,00 zł. Ponadto w załączniku 
nr 1 zaktualizowano dane, które zostały przedstawione w zmianach w budżecie na 
bieżący rok. Natomiast w sentencji uchwały limit, czyli upoważnienie dla Zarządu 
odnośnie zwiększenia limitu do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 
płatność przekracza rok budżetowy zwiększono o kwotę 3.800.000 zł. Zwiększenie 
tego limitu jest na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, w związku z 
koniecznością rozwiązania do dnia 30 maja 2023 wszystkich dotychczas zawartych 
umów z rodzinami zastępczymi i podpisaniem nowych umów na okres 4 lat. Taką 
konieczność wymuszają zapisy art. 26 ustawy z 2022 roku o zmianie ustawy o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Katarzyna Ciężarek poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Gospodarki 
Mieniem. 

Piotr Wajda poinformował o pozytywnej opinii Rozwoju Gospodarczego i 
Infrastruktury. 

Nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką glosowano: 
• 24 osoby za, 
• 1 osoba nieobecna (Jadwiga Skoczek). 
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11.Zakończenie obrad. 

Wobec realizacji porządku obrad XLI sesji około godz. 10: 50 Tomasz Tomala, 
Przewodniczący Rady Powiatu Wielickiego zamknął obrady sesji 
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